
 
 

Dato: 28. august 2024  
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Majbritt 
Ordstyrer/tidsstyrer:  
 
 

Deltagere: Nathalie Albrechtsen, Majbritt Risager Knudsen, Nanna 
Hyldgaard Christoffersen, Sisse Søndergaard Larsson Magnus sand 
Christensen, Pernille Bunk Stølefjell, Nanna Dam, Henrik Johnsen, Peter 
Sørensen, Søren Jeppesen, Thomas Ravn Monjezi  
Fraværende:      
Søren Jeppesen, Magnus Sand,  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimer
et tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
 

Velkomst 
Valg af ordstyrer og 
tidsstyrer. 
Referat godkendes efter 
hvert punkt. 

2 min Majbritt mødeleder 
 
Peter referent 
 
  

2. Det kommunale budget i 
høring (D og B) 
Budgetmateriale udsendes, 
når det kommer fra 
forvaltningen. Formentligt 
24. eller 25. 08. 
Der skal tages stilling til 
høringssvar. 

15 min Der er ikke kommet noget budgetmateriale -omstillingskatalog.  
Vi forventer ikke der kommer noget vi skal tage stilling til.  
 
 

3. Planlægning af 
årsberetning (D og B) 
Årsberetning aflægges ved 
de kommende 
forældremøder. 
Form og indhold til 
beretningen drøftes og 
besluttes. 
 

15 min SB har arbejdet med sidste år: 
- Nye/opdateret principper for den digitale politik 
- Sko fri skole 
- Medvirket ved ansættelse af ny lærer 
- Kommunale budget høringsvar 
- Følge status på SI -i omforandringsprocessen. 
- Orienteret om der foreligger et kommunalt arbejde omkring 

børnesyn 
- Ordinært og suppleringsvalg i SI 
- Orientering omkring ”Green-team” samarbejde med AMO 
- Drøftelse af trafiksikkerhed b.la. V/Vestergaardsvej 
- Madordning i børnehaven 
- Vedtog princip omkring skolerejser og klassekasser 
- Vedtaget princip omkring Idræt  
- Princip om forældres deltagelse i skolens liv 
- Orienteret om børnehaveklassens projekt om de første 100 

dage 
- 2 medlemmer har deltaget på kursusweekend med 

foreningen ”skole og forældre”  
 
Form på beretningen: 
En fra skolebestyrelsen fremlægger. Nævn alt det der har været 
arbejdet med, og vis på mødet eksempler på principper på 
hjemmesiden 
Vi henviser til skolebestyrelsens arbejde ud fra pjecen fra ”Skole og 
forældre”  

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 



 
4.  Skoleudviklingssamtale (O 

og B) 
Kvalitetsrapporten erstattes 
af skoleudviklingssamtalen. 
Det betyder at forældre, 
elever og medarbejdere 
inviteres med i processen af 
udviklingen af skolen.  
Der skal vælges to 
forældrerepræsentanter til 
deltagelse i 
udviklingssamtalen den 
23/10 kl. 15.00 – 16.30 på 
skolen. 

5 min Thomas præsenterer hvad skoleudviklingssamtale er.  
 
På baggrund af ideer til skolens udviklingsplan, afholdes 
skoleudviklingssamtale.  
 
Fra skolebestyrelsen vælges:  
Majbrit Risager 
Der er en plads ledig, som vi besætter senere. 

5. Budgetopfølgning (O) 
Materiale fremlægges på 
mødet 
 

15 min Thomas og Peter fremlægger hhv. skolens og SIéns budget, som det 
ser ud dags dato:  
Skolen forventer at få bremset underskud fra sidste år, og komme ud 
af 2024 med et underskud på: ca. kr. -1000.000.-  
SIén forventer at komme ud af 2024, med et underskud på omkring kr. 
-850.000.- Hovedsageligt pga. børnetals regulering 
 
Der er fortsat tilgang af børn og elever i skolen, eksempelvis 5 elever , 
en i børnehave og en i vuggestuen inden for de sidste uger.  

6. Parkeringspladsen ved 
Vestergårdsvej (D) 
14. december 2023 
henstillede bestyrelsen til at 
ledelsen arbejdede videre 
med at få lukket indkørslen 
fra Vestergaardsvej. 
Efterfølgende har en del 
forældre henvendt sig med 
ønske om at bevare 
parkeringspladsen. Særligt 
efter at SI’en er blevet 
samlet i Saltum er 
situationen nu ændret.  
Vi tager endnu en drøftelse 
og på baggrund af denne 
tager ledelsen en beslutning. 

15 min Punktet er drøftet, og kommentarer tages til efterretning. 
Ledelsen tager beslutning på baggrund af drøftelsen. 
 
 
 
 
 

7.  Princip for 
forældresamarbejdet – 
tilsyn med princippet (O 
og B) 
På baggrund af tilsynet 
besluttes om princippet skal 
revideres.  
 
Nuværende princip er sendt 
ud som bilag.  

45 min Thomas orienterer om nuværende princip. (Skolebestyrelsen fører 
tilsyn med princippet) 
Skolebestyrelsen beslutter at princippet skal revideres, så princippet 
kommer til at rumme hele organisationen, og samtidig svarer til 
nutidens behov.  
 
Forslag til revideringer: 

- Del princippet op 
- I hvilken grad skal der kommunikeres 
- Tag stilling til hvordan medarbejderne klædes på i princippet 
- Inddrag Dagtilbud og Fritter i princippet. 
- Princippet skal være realistisk at arbejde efter 
- Kommunikation er et vigtigt punkt i princippet 



 
Dialogen har lagt op til at der laves et princip om bestyrelsens 
kommunikation med forældre.  
 

8. Orientering 
- Saltum SI – status 
- Suppleringsvalg 

 

10 min Vi er kommet godt i gang efter sommerferien.  
Det har krævet stor omstillingsparathed fra personalet, det sidste 1½-
2 år, og vi arbejder med at finde ind i det bedst mulige flow, nu vi ”bor 
sammen” igen.  
 
Stor ros og respekt til hele personalet fra bestyrelsen, for at tage godt 
imod børn og forældre efter ferien! -på trods af svære vilkår gennem 
lang tid.  
 
Suppleringsvalg. Thomas og Majbrit melder snarest datoer ud for 
valget.  

9. Punkter til kommende 
møder: 
 
Vision og mål 
 
Udeskole i hele 
organisationen – skole og SI 
 
Arbejde med vores Børnesyn  
 

  
Punkt opstået på mødet: 

- Hvordan forholder skolebestyrelses medlemmer sig på fælles 
henvendelser? Hvem svarer f.eks. på mails? 

 

 


